سياسة الخصوصية:

نحن في مستشفى الملك فهد التخصصي بالدمام نعترف ونحترم حقوق الأفراد في الخصوصية وحفظ سرية المعلومات الخاصة بهم، كما نتفهم أهمية إجراءات الحماية على كل المعلومات المقدمة بواسطة المستخدمين لخدمات الموقع الإلكترونية.

يقوم موقعنا www.kfsh.med.sa بجمع وتحليل بيانات الزائر وتتبع استخدامه للموقع، وتعتبر هذه المعلومات مفيدة لنا في تقدير اهتمامات زوار الموقع بحيث تسمح لنا بتطوير موقعنا الإلكتروني. عند زيارتك لموقعنا، قد يتم تحميل ملف نصبي صغير يسمى "cookie" "الكوكي" ه الى جهازك، هذا الملف يتم استخدامه لتخزين كمية بسيطة من المعلومات، هذه المعلومات المجموعة للتحليل أو "التذكر" بعض التفاصيل مثل خيارات التفضيل وذلك لتطوير تجربتك مع الموقع عندما تزوره مرة أخرى، و "الكوكي" لا يحتوي على أية بيانات شخصية. لدى المستخدم إمكانية حجب الكوكي من خيارات المتصفح، ولكن قد يحد هذا من وصولك لبعض الخصائص المتاحة في الموقع.

كيف تتم حماية معلوماتك الخاصة؟

مستشفى الملك فهد التخصصي بالدمام يقدم حماية إضافية للبيانات الشخصية عن طريق تشفير ها، وهذا قد يتضمن بعض الطرق مثل Secure Sockets Layer (SSL) ، وهذه الأساليب تقوم بحماية بياناتك أثناء عملية نقلها عبر الانترنت إلى خوادمنا الخاصة.

بمجرد وصول بياناتك إلى خوادمنا، فإنه يتم حمايتها بنفس برامج الحماية التي تحمي معلومات العمل الجو هرية الخاصة بمستشفانا

إضافة إلى استخدام تقنيات حماية عالية توفر أكثر أماناً للمستخدم، فإننا نقوم بإعادة الترميز قبل القيام بأي عمليات تجميعية.

كما تلتزم مستشفى الملك فهد التخصصي بالدمام بالتوافق مع القوانين واللوائح المطبقة المتعلقة بشأن كشف المعلومات الشخصية والمشاركة من عدمها لأي معلومات شخصية أو إحصائات تتبع مع أي طرف ثالث لأي سبب كان، مالم يكن ذلك مما يتطلبه قانون المملكة العربية السعودية.

اسم المستخدم وكلمة المرور:

في حالة نظام خدمات المريض، المرضى وحدهم هم المسؤولون عن حفظ اسم المستخدم وكلمة المرور في وضع آمن، كما ينبغي عدم مشاركة الآخرين لاسم المستخدم وكلمة المرور.



Privacy Policy

We at King Fahad Specialist Hospital - Dammam, acknowledge and respect individuals' right to privacy and confidentiality. We understand the importance of protecting all information provided by users of our website services.

www.kfsh.med.sa collects visitor data and analyzes traffic on our site. This information helps us appreciate our visitors interests and allows us improve our website. When you visit our site, a short text file called a cookie may be downloaded to your computer. A cookie is used to store small amounts of information. This information is collected for traffic analysis or to "remember" details such as preference settings to improve your experience when you next visit our site. The cookie does not contain personal details. You can choose to block cookies from your browser's settings, but doing so may limit access to certain site functionality.

How do we protect your personal information?

KFSH-D provides additional protection to personal data through use of data encryption. This may include methods such as the use of encrypted forms or the use of protocols such as Secure Sockets Layer (SSL). These approaches allow your data to be protected while it is being transferred over the Internet to our servers.

Once your data reaches our servers, the same state-of-the art security software that guards our company's essential business data protects your data as well.

In addition to using the most secure technology available, we de-identify all data before they are used in any aggregate reporting that may be done.

King Fahad Specialist Hospital complies with applicable laws and regulations concerning disclosure of personal information does and not share any individual information or traffic statistics with any third-party for any reason not otherwise required under the law of the Kingdom.

User Name and Password

In the case of the Patient Services System, patients are solely responsible for keeping their User Name and Password secure. Your user name and password should not be shared with others.